
 
 

Broj: 01-1-244/23 

Datum: 27.2.2023. godine   

 

ZAPISNIK SA 21. REDOVNE SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA JU BIBLIOTEKA SARAJEVA 

održane dana 23.2.2023.godine (četvrtak) u poslovnoj zgradi Biblioteke, u ulici Mis Irbina 
br. 4, sa početkom rada u 16:00 sati 

 

Sjednicu je otvorila i sjednicom predsjedavala Aida Čupović, predsjednica Upravnog odbora, 
konstatujući prisustvo sastava Upravnog odbora kako slijedi: 
- Aida Čupović, predsjednica Upravnog odbora, 
- Igor Radovanović, član Upravnog odbora 
- Amila Taljanović, članica Upravnog odbora 
- Ivana Henda, članica Upravnog odbora.  
- Midhad Kurtović, član Upravnog odbora ispred kolektiva. 
 
Sjednici prisustvuje i direktorica JU Biblioteka Sarajeva, Merima Lendo. 
Zapisnik vodi Ajla Janjoš, voditelj Službe za pravne poslove.  

 

Predloženi Dnevni red jednoglasno je usvojen i glasi: 

1. Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa 20. sjednice Upravnog odbora JU „Biblioteka 
Sarajeva“ održane dana 17.1.2023. godine;  

2. Utvrđivanje zaključaka o realizovanim odlukama i aktivnostima sa 20. sjednice; 
3. Informacija o Izvještaju o radu JU „Biblioteka Sarajeva“; 
4. Informacija o besplatnim članarinama u JU „Biblioteka Sarajeva“; 
5.  Informacija o privremenom finansiranju; 
6. Informacija o Planu integriteta JU „Biblioteka Sarajeva“; 
7. Razno.  
 

Ad. 1 

Razmatranje i usvajanje Zapisnika sa 20. sjednice Upravnog odbora JU „Biblioteka Sarajeva“ 
održane dana 23.1.2023. godine, jednoglasno usvojen.  

 



 
 

Ad.2  

Utvrđivanje zaključaka o realizovanim odlukama i aktivnostima sa prethodne sjednice, 
jednoglasno usvojen.  

Ad.3 

Treću tačku Dnevnog reda otvorila je Merima Lendo, direktorica JU Biblioteka Sarajeva, te 
navela: Izvještaj o radu za 2022. godinu Ju Biblioteka Sarajeva će biti sačinjen u skladu sa 
Odlukom o metodologiji izrade i donošenja programa rada i izvještaja o radu Vlade Kantona 
Sarajevo i kantonalnih organa i organizacija. Što se tiče normativnog dijela u 2022. godini 
doneseno je i usvojeno 6 (šest) Pravilnika, prvenstveno se radilo na usklađivanju Pravilnika o 
radu, Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji poslova i radnik zadataka i Pravilnika 
o platama i drugim naknadama JU Biblioteka Sarajeva, zatim Pravilnik o postupku prodaje 
stalnih sredstava, Pravilnik o postupku internog prijavljivanja korupcije i zaštiti prijavitelja. S 
obzirom da je došlo da izmjena i dopuna Zakona o javnim nabavkama, bilo je neophodno 
donijeti Pravilnik o javnim nabavkama JU Biblioteka Sarajeva. JU Biblioteka Sarajeva je u 
protekloj godini provela kompletnu proceduru javnih nabavki prema Zakonu o javnim 
nabavkama za 2022. godinu, što je činilo ukupno 56 javnih nabavki. Što se tiče sjednica 
Upravnog odbora u 2022. godini održano je ukupno 13 sjednica, od toga 1 (jedna) elektronska 
sjednica.  Također, predsjednica Upravnog odbora je JU Biblioteka Sarajeva dostavila izvještaj 
o radu Upravnog odbora za 2022. godinu.  

Tačka ne podliježe usvajanju jer je informativnog karaktera.  

Ad.4 

Četvrtu tačku Dnevnog reda obrazlaže također direktorica Merima Lendo, te navodi: Vjerujem 
da ste vidjeli kako na društvenim mrežama tako i na našoj stranici da će pravo na besplatne 
članarine ostvariti 400 građana i građanki sa područja općine Ilidža. Općina Novo Sarajevo je 
za besplatne članarine obezbijedila 15.000 KM, i po prvi put smo potpisali Ugovor između 
Općine Stari Grad i JU Biblioteka Sarajeva, kojim su omogućene besplatne članarine u 
Biblioteci Sarajeva, te je Općina u tu svrhu obezbijedila 486 članarina za 2023. godinu, oko 
7.300 KM. Također, uputili smo zahtjev i Općini Novi Grad i očekujemo povratnu informaciju, 
ali očekujemo i pozitivne rezultate i u Općini Centar kao i u Općini Hadžić.  

Tačka ne podliježe usvajanju jer je informativnog karaktera.  

 

 



 
 

Ad.5 

Informaciju o petoj tački Dnevnog reda iznosi direktorica Merima Lendo te ističe da je na snazi 
još uvijek privremeno finansiranje sve do 30.3.2023. godine i da su mnogi procesi obustavljeni, 
te da je to razlog zašto su danas na Dnevnom redu samo informacije.  

Tačka ne podliježe usvajanju jer je informativnog karaktera.  

Ad.6 

Direktorica Merima Lendo: JU Biblioteka Sarajeva je krajem 2022. godine donijela i usvojila 
Plan integriteta, te je isti uputila Uredu za korupciju i upravljanje kvalitetom KS, te je u toku 
prošle sedmice zaprimila dopis da je Plan integriteta urađen u skladu sa Uputstvom i Zakonom.  

Tačka ne podliježe usvajanju jer je informativnog karaktera.  

Ad.7 

Pod tačkom Razno članovi Upravnog odbora nisu imali ništa dodati.   

 

ZAKLJUČCI: 

- Zapisnik sa  20. sjednice Upravnog odbora JU „Biblioteka Sarajeva“ održane dana 
23.1.2023. godine, jednoglasno usvojen. 

- Utvrđivanje zaključaka o realizovanim odlukama i aktivnostima sa prethodne sjednice, 
jednoglasno usvojen. 

- Treću tačku Dnevnog reda otvorila je Merima Lendo, direktorica JU Biblioteka Sarajeva, 
te navela: Izvještaj o radu za 2022. godinu Ju Biblioteka Sarajeva će biti sačinjen u 
skladu sa Odlukom o metodologiji izrade i donošenja programa rada i izvještaja o radu 
Vlade Kantona Sarajevo i kantonalnih organa i organizacija. Što se tiče normativnog 
dijela u 2022. godini doneseno je i usvojeno 6 (šest) Pravilnika, prvenstveno se radilo 
na usklađivanju Pravilnika o radu, Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji 
poslova i radnik zadataka i Pravilnika o platama i drugim naknadama JU Biblioteka 
Sarajeva, zatim Pravilnik o postupku prodaje stalnih sredstava, Pravilnik o postupku 
internog prijavljivanja korupcije i zaštiti prijavitelja. S obzirom da je došlo da izmjena i 
dopuna Zakona o javnim nabavkama, bilo je neophodno donijeti Pravilnik o javnim 
nabavkama JU Biblioteka Sarajeva.  

- JU Biblioteka Sarajeva je u protekloj godini provela kompletnu proceduru javnih 
nabavki prema Zakonu o javnim nabavkama za 2022. godinu, što je činilo ukupno 56 
javnih nabavki. Što se tiče sjednica Upravnog odbora u 2022. godini održano je ukupno 



 
13 sjednica, od toga 1 (jedna) elektronska sjednica.  Također, predsjednica Upravnog 
odbora je JU Biblioteka Sarajeva dostavila izvještaj o radu Upravnog odbora za 2022. 
godinu. Tačka ne podliježe usvajanju jer je informativnog karaktera.  

- Četvrtu tačku Dnevnog reda obrazlaže također direktorica Merima Lendo, te navodi: 
Vjerujem da ste vidjeli kako na društvenim mrežama tako i na našoj stranici da će pravo 
na besplatne članarine ostvariti 400 građana i građanki sa područja općine Ilidža. 
Općina Novo Sarajevo je za besplatne članarine obezbijedila 15.000 KM, i po prvi put 
smo potpisali Ugovor između Općine Stari Grad i JU Biblioteka Sarajeva, kojim su 
omogućene besplatne članarine u Biblioteci Sarajeva, te je Općina u tu svrhu 
obezbijedila 486 članarina za 2023. godinu, oko 7.300 KM. Također, uputili smo zahtjev 
i Općini Novi Grad i očekujemo povratnu informaciju, ali očekujemo i pozitivne 
rezultate i u Općini Centar kao i u Općini Hadžić. Tačka ne podliježe usvajanju jer je 
informativnog karaktera.  

- Informaciju o petoj tački Dnevnog reda iznosi direktorica Merima Lendo te ističe da je 
na snazi još uvijek privremeno finansiranje sve do 30.3.2023. godine i da su mnogi 
procesi obustavljeni, te da je to razlog zašto su danas na Dnevnom redu samo 
informacije. Tačka ne podliježe usvajanju jer je informativnog karaktera.  

- Direktorica Merima Lendo: JU Biblioteka Sarajeva je krajem 2022. godine donijela i 
usvojila Plan integriteta, te je isti uputila Uredu za korupciju i upravljanje kvalitetom 
KS, te je u toku prošle sedmice zaprimila dopis da je Plan integriteta urađen u skladu 
sa Uputstvom i Zakonom. Tačka ne podliježe usvajanju jer je informativnog 
karaktera.  

 

 

Zaključuje se sjednica u 16.25 sati.  

 

   Zapisničar                                                                                     Predsjednica Upravnog odbora 
____________                                                                                         _______________________         

   Ajla Janjoš                                                                                                       Aida Čupović, prof.  

 


